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Zápis z jednání 
Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina č. 6/2014 

konaného dne 2. 12. 2014 
 

Přítomni: 

1. Musil Michal 6. Tecl Jan 

2. Jágrik Miroslav 7. Plášil František 

3. Musílek Karel 8. Holub Antonín 

4. Slámečka Jan (předseda) 9. Maslák Pavel (místopředseda) 

5. Kalabus Pavel 10. Murárik Jan (tajemník) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vencovská Marta  3. Hrubý Jaroslav 

2. Nevoral Marek 4. Fejta Libor 

 
 
Program: 

Zahájení jednání, schválení programu; 
1. Vyhodnocení činnosti Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina v roce 2014; 

(Jan Slámečka) 
2. Projednání návrhu Plánu práce Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina na rok 

2015; (Jan Slámečka) 
3. Diskuse, různé; 

Závěr. 
 

Zahájení jednání, schválení programu 

Jan Slámečka, předseda Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „BK“), přivítal 
přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého jednání nebyly 
vzneseny žádné připomínky. 
 

1. Vyhodnocení činnosti Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina v roce 2014 

Jan Slámečka shrnul, dle podkladového materiálu, činnost bezpečnostní komise za rok 2014, 
V roce 2014 zasedání proběhla dle plánu práce. Celkem proběhlo 6 zasedání, z toho 4 výjezdní. 

Členové BK na výjezdních zasedáních navštívili a byli seznámeni s problematikou: 
- Městské policie Třebíč, objektu Teplárny Třebíč a odboru HZS Třebíč;  
- 22. základny vrtulníkového letectva Náměšť nad Oslavou; 
- Dálničního oddělení Policie ČR Velký Beranov;  
- Městské policie Jihlava.  

Bezpečnostní komise projednávala v roce 2014 témata v oblasti požární ochrany, Policie ČR – 
prevence kriminality, zdravotnictví, finanční a v oblasti činnosti vojenských složek. 
Dle plánu pro rok 2014 nebyly členům BK podány informace o zasedáních komise IZS při Radě 
Asociace Krajů ČR a to z důvodu, že komise se během roku 2014 nesešla. 
 
Usnesení 18/06/2014/BK 
Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina 
schvaluje  
předložený materiál Zhodnocení činnosti Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina za rok 
2014 a 
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pověřuje 
předsedu bezpečnostní komise předložit tento materiál Radě Kraje Vysočina  
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

2. Projednání návrhu Plánu práce Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina na rok 
2015 

Jan Slámečka přednesl, dle podkladového materiálu, návrh plánu činnosti na rok 2015. V návrhu 
byly zohledněny požadavky, které členové BK navrhovali během roku. 
Na rok 2015 je celkem plánováno 6 zasedání z toho 3 výjezdní: 

- Městský úřad Havlíčkův Brod a HZS Havlíčkův Brod;  
- Záložní pracoviště krizového štábu Jihlava;  
- Vojenský muniční sklad Dobronín.  

Pavel Maslák vznesl námět na výjezdní zasedání a to do věznice Rapotice. Jan Slámečka 
reagoval, že je to dobrý námět do plánu činnosti pro rok 2016. 
 
Usnesení 19/06/2014/BK 
Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina 
schvaluje 
předložený návrh Plánu práce Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2015 a  
pověřuje 
předsedu bezpečnostní komise předložit tento materiál Radě Kraje Vysočina  
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

3. Diskuse různé 

Jan Murárik poukázal na zařazení návštěvy vojenského muničního skladu v Dobroníně do Plánu 
práce BK na rok 2015 a to v návaznosti na události ve Zlínském kraji, kdy došlo k řadě explozí 
munice, skladované soukromými firmami. Vojenský technický ústav pronajal prostory 
vojenského areálu soukromé osobě (účel nebyl pro potřeby AČR). 

Jan Slámečka seznámil členy BK o průběhu složitých záchranných a likvidačních prací 
po zřícení silničního mostu v obci Vilémově dne 4. 9. 2014. Vysoce kladně hodnotil nasazení 
a součinnost záchranných složek. V místě zásahu pracovali nejen složky IZS kraje, ale nasazení 
specialisté dle Požárního poplachového plánu ČR (ZÚ Hlučín, specialisté na vyhledávání 
v sutinách apod). 

Členové BK diskutovali o možnostech zabezpečení škol v návaznosti na tragickou událost 
s následkem smrtelného zranění žáka střední školy ve Žďáře nad Sázavou. Pavel Maslák vznesl 
dotaz na možnost financování zabezpečení škol v rámci dotačních titulů kraje, např. Ochrana 
obecního majetku. Jan Slámečka doplnil, že by měl vzniknout vzdělávací programem pro žáky, 
zaměřený na chování v situacích ohrožujících život. 

Jan Murárik podal informace z události opakujících se zlomyslných telefonátů umístění 
výbušného systému v nemocnici v Havlíčkově Brodě z 20. a 21. listopadu 2014. Na místě 
zasahovaly složky IZS Kraje Vysočina, přítomni byli i zástupci Kraje Vysočina. Proběhla 
evakuace nemocnice. Bylo následně policií ČR pátráno po pachateli. Byl lokalizován telefonát z 
Brna a následující den byl pachatel, ve spolupráci z PČR Brno, dopaden a zadržen. Na 
zasedání Bezpečnostní rady Kraje Vysočina byla ustavena pracovní skupina pro vyhodnocení 
situace v Nemocnici v Havlíčkově Brodě. Na základě tohoto vyhodnocení budou stanoveny 
obecné zásady pro obdobné situace v budoucnu. Jan Slámečka doplnil, že nemocniční lůžka 
nejsou zatím vybavena evakuačními podložkami, tato problematika bude řešena během roku 
2015 (lůžka v zařízení sociální péče podložkami vybaveny jsou). Jan Tecl, starosta Havlíčkova 
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Brodu, vyzdvihl činnost složek IZS i personálu Nemocnice Havlíčkův Brod při evakuaci 
nemocnice, k čemuž se připojil i Jan Slámečka. 

Členové BK diskutovali o ledovce, která v současných dnech postihla Kraj Vysočinu. Hlavním 
problémy jsou popadané stromy na vozovkách, které vyžadují časté zásahy HZS. Došlo také 
k větším plošným výpadkům el. energie bez následků na životy a zdraví obyvatel. 
 

Závěr 

Jan Slámečka poděkoval všem přítomným za aktivní účast na zasedáních BK v roce 2014. 
Popřál přítomným klidné prožití vánočních svátků a vše dobré v novém roce.  

Zasedání bezpečnostní komise č. 1/2014 proběhne v únoru 2015 v sídle krajského úřadu. 
Přesný termín bude určen v měsíci lednu a pozvánka bude členům zaslána s dostatečným 
předstihem. 

 
 
 
 
Jan Slámečka 
předseda Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Jan Murárik 
tajemník Bezpečnostní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracoval a zapsal: Zuzana Škrdlová, dne 2. prosince 2014 


